
Protokół Nr 6/20
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska z
dnia 17 czerwca 2020 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 17 czerwca 2020 r. o godz. 0730

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 17 czerwca 2020 r. o godz. 0948

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  6  członków  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radny Adam Łabanowski,
3. Radna Jolanta Beata Bagińska,
4. Radny Piotr Maksimowicz, 
5. Radny Bogusław Sojko,
6. Radna Anna Krutul.

Radni nieobecni:
1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz,
2. Radna Jolanta Piktel-Dabulis.

W posiedzeniu  wzięło udział  7  członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego,  Handlu  i
Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Paweł Dzienisiewcz,
5. Radna Anna Krutul,
6. Radny Janusz Zabłocki.
7. Radny Marek Zubrzyński. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski          - Burmistrz Miasta Sejny.
2. Pani Bożena Renata Miszkiel  - Skarbnik Miasta, 
3. Pani Anna Łukasik  - Kierownik RPG
4. Pani Barbara Miszkiel  - Inspektor 
5. Pani Anna Kalinowska  - Inspektor
6. Pan Mariusz Jagłowski  - Prezes PGK Sejny
7. Pani Zyta Boćwińska  - Dyrektor Biblioteki Publicznej
8. Pan Krzysztof Dziemian  - Dyrektor Ośrodka Kultury 
9. Pan Arkadiusz Marek Sulżyński  - Radny Miasta Sejny
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Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusłąw  Sojko –Przewodniczący  Komisji  Oświaty,
Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury przestawił proponowany porządek posiedzenia. 
Wpłynęła prośba o przesunięcie punktu 7 i 8 na punkt 3 i 4 porządku posiedzenia. 
Wpłynął wniosek o rozszerzenie porządku obrad Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie
zamiaru połączenia samorządowych instytucji  kultury – Biblioteki  Publicznej w Sejnach i
Ośrodka Kultury w Sejnach.  – ustala się jako punkt 5

Komisja Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie przyjęła
porządek posiedzenia wraz ze zmianami.

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
przyjęła porządek posiedzenia wraz ze zmianami.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych
od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów na terenie
Miasta Sejny.

4. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  wysokości  tej
opłaty i  ustalenia  stawki  opłaty za pojemnik  na terenie gminy – Miasta
Sejny.

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zamiaru  połączenia  samorządowych
instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny
na 2020 rok.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania składów osobowych 
stałych komisji Rady Miasta Sejny.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie „Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Miasta Sejny”.

10.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  określenia wzoru deklaracji o
wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej
przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, oraz
na  których  nie  zamieszkują  bądź  częściowo zamieszkują  mieszkańcy,  a
powstają odpady komunalne, położonych na terenie –Miasta Sejny.

11. Zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dla Miasta Sejny
p.n. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami 
brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny” na lata 2020 – 2023.

12. Zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dla Miasta Sejny
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p.n. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami 
brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny” na lata 2020 – 2023.

13.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia „ Programu Ochrony
Środowiska dla Miasta Sejny na lata 2020 – 2023 z perspektywą na lata
2024 - 2027”.

14.Wolne wnioski i oświadczenia. 
15.Zakończenie posiedzenia              

Do pkt 3. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia
usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i
zagospodarowania tych odpadów na terenie Miasta Sejny.

Pani Anna Kalinowska – inspektor – wyjaśniła i omówiła projekt uchwały w sprawie
szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów  na  terenie
Miasta  Sejny.  Przedstawiła  przebieg  konsultacji  społecznych,  omówiła  autopoprawkę  do
projektu uchwały.

Radny  Marek  Zubrzyński –  poinformował,  że  wpłynęło  więcej  uwag  ze  strony
Spółdzielni  Mieszkaniowej  do  projektu  uchwały.  Zwrócił  się  z  pytaniem,  dlaczego
ograniczono odbiór papieru w lokalach wielorodzinnych. Stawiam wniosek by odbiór był dwa
razy, ponieważ zostaniemy zasypani śmieciami. 

Pani  Anna  Kalinowska  –  inspektor  –  poinformował,  że  z  obserwacji  wynika,  iż
najwięcej jest śmieci wielomateriałowych i metali na drugim miejscu papier. Poinformowała,
że w niektórych altankach jest za mało pojemników do papieru. 

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – każdy gospodaruje w swoim gospodarstwie
domowym i widzimy jakiś śmieci jest najwięcej. 

Trwa  wymiana  zdań  między  Panią  Kierownik  Anna  Łukasik  a  Radnym Markiem
Zubrzyńskim w sprawie częstotliwości odbioru śmieci i harmonogramu odbioru śmieci. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – poinformował, że system
śmieciowy się wywalił i może być drożej, wszelkie zmian rodzą dodatkowe koszty. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – proponuje by zostawić
to w takiej wersji jak przygotowano i zobaczyć jak to będzie funkcjonowało w praktyce. 

Pani Anna Kalinowska – inspektor – poinformowała, że ten zapis dotyczy budynków
jednorodzinnych  a  nie  budownictwa  wielorodzinnego,  to  nie  dotyczy  Spółdzielni
Mieszkaniowej. 

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski  –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  Radni  mają  prawo
zmieniać uchwałę. 
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Radny Marek Zubrzyński – w autopoprawce, którą dostaliśmy w §2 pkt.  2 jest,  że
papier i tektura jest raz w miesiącu.

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury – zarządza 5 minut przerwy.

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury  –  po przerwie wznawia posiedzenie komisji i kontynuuje pkt. 3.
porządku posiedzenia. 

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – wdał się błąd, nasza zmiana miała dotyczyć
tylko w budynkach jednorodzinnych. Autopoprawka otrzymuje brzmienie w §2 pkt. 2 „1 raz
w  miesiącu  w  budynkach  jednorodzinnych,  2  razy  w  miesiącu  w  budynkach
wielorodzinnych”.

Radny  Marek  Zubrzyński –  zwrócił  się  z  pytaniem do  §2   kto  będzie  sporządzał
protokół przy zgłaszaniu nieprawidłowości.  

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski  –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  referat  Rozwoju
Przestrzennego i Gospodarczego. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  szczegółowego
sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów na terenie Miasta Sejny wraz z
autopoprawką.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  szczegółowego
sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów na terenie Miasta Sejny wraz z
autopoprawką. 

Do pkt 4. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz
ustalenia  wysokości  tej  opłaty  i  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  na  terenie  gminy  –
Miasta Sejny.
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Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny – wyjaśniła i omówiła projekt
uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz
ustalenia  wysokości  tej  opłaty  i  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  na  terenie  gminy  –
Miasta Sejny. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – ile było wszczętych
postepowań w sprawie tego, że ktoś nie segreguje odpadów a złożył deklaracje, że segreguje
odpady?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  – Skarbnik  Miasta  Sejny –  nie  było  ostatnio  takich
postępowań.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  czy  były  jakieś
kontrole robione?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny – nie było takich zgłoszeń. 
Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  poinformował,  że

widziała w altankach w zabudowie wielorodzinnej, że śmieci nie są poprawnie segregowane.
Czy Urząd czynił jakieś kroki w celu poprawnej segregacji. 

Pan Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny – poinformował,  że  nie,
Urząd jest przeciążony nowymi projektami. Mamy ograniczoną ilość pracowników, jak bym
dostał sygnał od Pani, że są źle segregowane rzeczy to bym reagował na to.  

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –  Skarbnik  Miasta  Sejny  –  poinformowała,  że  w
deklaracjach mamy 3000 a nie 5000 tak jak mieszka, w przypadku epidemii przyjazdu ludzi
deklaracja się nie zwiększyła a przy wyjazdach bardzo chętnie osoby są zgłaszane. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –   czy  cos  w  tym
kierunku ilości osób się zadziało. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –  Skarbnik  Miasta  Sejny  –  przy  zgłoszeniach  w
Urzędzie Stanu Cywilnego osoby są informowane o tym, że należy zmienić deklarację. 

Radny  Marek  Zubrzyński –  przypomniał,  ze  podczas  poprzednich  sesji  w  sprawie
śmieci mówiłem, ze za pół roku spotkamy się ponownie. Poprzednio proponowałam stawkę
47 zł od lokalu, obecnie 2 osobowa rodzina będzie płaciła więcej 50 zł. można zastosować
ulgi osobom samotnie mieszkającej. 

Radna Anna Krutul opuściła posiedzenie Komisji.

Radny Stanisław Bulwin – poinformował, że ludzie wywożą śmieci do rowu. 
Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –    czy  teraz  jak

wszystko wraca do normalności czy planowane są jakieś czynności kontrolne?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny – jeżeli otrzymamy zgłoszenia

to tak. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – poinformował, że system

padł, wszędzie mamy zwiększenie stawek. Do czasu, kiedy sami nie zrobimy jakiejś instalacji
będziemy mieli dodatkowe opłaty. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –  Skarbnik  Miasta  Sejny  –  poinformowała,  ze  to
wszystko łączy się z podniesieniem ssawek dla Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej. 

Radny Marek Zubrzyński – w jaki sposób miasto zamierza rozpropagować ulotkę w
sprawie segregacji dla mieszkańców miasta. 

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  proponuje  zrobione
wydruku i trafi do wszystkich mieszkańców. 

Pani Anna Kalinowska – inspektor – poinformował, że ta ulotka został stworzona z 1,5
roku tremy, przy zmianach deklaracji była ona wręczana mieszkańcom. 

Radny Marek Zubrzyński – prosi by ta ulotka wyszła z Urzędu do ludzi, w budynkach
wielorodzinnych takie ulotki się nie pojawiła. 
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Pani  Anna  Kalinowska  –  inspektor  –  system segregacji  od 2013  roku  nic  się  nie
zmienił. 

Radny Janusz Zabłocki – każdy wie jak segregować, dzieci w przedszkolu już o tym
wiedzą. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta  – wróciła  do  tematu
altanek, właściciela obowiązkiem jest zaopatrzyć się w pojemniki, wspólne altanki oznaczają,
że to jest odpowiedzialność zbiorowa, i tych śmieci zmieszanych jest bardzo dużo. Wspólne
altanki są problemem. Należałoby prowadzić postępowania

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  nie  było  zgłoszenia
takiego.  Miasto  jest  wspólną  własnością,  jeżeli  otrzymamy  jakieś  sygnały  to  będziemy
reagować. Jeżeli chodzi o altanki proponowałem nawet grunt pod te altanki, ale nie chcieli,
ponieważ musieliby brać na siebie odpowiedzialność. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  zwróciła  się  z
pytaniem  do  Prezesa  PGK  czy  tak  samo  wygląda  segregacja  odpadów  komunalnych  w
zabudowie jednorodzinnej i w zabudowie wielorodzinnej? 

Pan Mariusz Jagłowski – Prezes PGK – w zabudowie jednorodzinnej ta segregacja
jest przyzwoita a w zabudowie wielorodzinnej jest wiele do życzenia, jeszcze nie jest idealnie,
choć jest poprawa. 

 Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 0, przeciw 4, wstrzymujących się 1.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury większością głosów
negatywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  wysokości  tej  opłaty  i  ustalenia  stawki  opłaty  za
pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 0, przeciw 4, wstrzymujących 2.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  wysokości  tej  opłaty  i  ustalenia  stawki  opłaty  za
pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.

Do pkt 5. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  zamiaru  połączenia  samorządowych  instytucji  kultury  –
Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  przedstawił  projekt
uchwały.  Połączenie daje  większe możliwości  i  oszczędności,  prosi  by to  traktować,  jako
szanse szerszych usług. Przy budowie budynku możliwość będzie umieszczenia biblioteki w
naszym  budynku.  Ta  uchwała  rozpoczyna  pewną  ścieżkę,  która  daje  nam  możliwości
szerszych ustaleń. 
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Radny Marek  Zubrzyński –  jeśli  ten  wniosek wpłynął,  to  czy były  jakieś  wstępne
rozmowy ze Starostwem Powiatowym w Sejnach. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – ta uchwała jest konieczna
by rozmawiać na ten temat. Przedstawił plan połączenia. Wstępna rozmowa była z Panem
Starosta, żadne ustalenia nie padły. 

Pani  Barbara  Miszkiel –  Inspektor  –  w  przypadku  takiego  połączenia  mamy  6
miesięcy,  instytucja  mogą  być  połączenie,  jeżeli  nie  spowodują  uszczerbku  dla  ich
działalności. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury – jakie będą konsekwencje jeżeli chodzi o etaty?  

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – nie będzie potrzeba tylu
palaczy  po  termomodernizacji  budynku,  nie  widzimy  tu  etatów  tylko  ludzi  pracujących,
będziemy wypracowywać to.

Pan  Krzysztof  Dziemian –  Dyrektor  Ośrodka  Kultury  –  chciałem  dopytać,  jakie
oszczędności ma to generować, i jak będzie z lokalizacja, biblioteka ma być w tym budynku? 

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  uważam,  że  jedna
kondygnację w dobudowanym budynku będzie można przeznaczyć bibliotece, ponieważ teraz
jest ulokowana w cudzym budynku, za którego musimy płacić.  

Pan Krzysztof  Dziemian –  Dyrektor  Ośrodka  Kultury  –  dobrze,  że  Pan  Burmistrz
mówi,  bo  ja  zamówiłem  dokumentacje  z  pozyskanych  pieniędzy  i  nie  zamawiałem  tam
pomieszczeń  dla  biblioteki,  bo  nie  wiedziałem,  ze  tam  ma  być.  Ponownie  zwraca  się  z
pytaniem, na czym miały by być oszczędności?

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – ta dokumentacja była dużo
wcześnie zamówiona, potem pozyskano dofinansowanie.  Dowództwo będzie miało lepszy
zasób. Mamy dwóch dyrektorów jeden byłby Dyrektorem a drugi Wicedyrektorem, pensje
powinny by zostać na tym samym poziomie, co są. Taki Dyrektor administracyjny przydałby
się w Ośrodku Kultury a taki Dyrektor kreatywny przydałby się w bibliotece. 

Radny Adam Łabanowski – poinformował, że pracował już kiedyś jak instytucje były
połączone i rozdzielenie tych jednostek było pożądane. 

Pani Zyta Boćwińska – Dyrektor Biblioteki – z doświadczenia innych bibliotek wiem,
że tego typu działania prowadzą do degradacji Biblioteki Publicznej i Ośrodek wchłania tą
małą instytucję raz traci płynność finansową. Podała przykład zaprzyjaźnionych gmin. Trudno
mi  jest  to  na  dzień  dzisiejszy  wyobrazić,  bo  funkcjonujemy  w  różnych  budynkach.
Poinformowała,  że  w  bibliotece  jest  3,5  etatu.  Starostwo  Powiatowe  daje  na  15  tysięcy
złotych  na  zadanie  Biblioteki  Powiatowej,  miasto  dofinansowuje  w  kwocie  175  tysięcy
złotych. Wnioskujemy również dodatkowe pieniążki na wkłady własne. 

 Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – pomysł jest na budowę
drugiego budynku. Wszystkie pieniądze, które idą na kulturę w Mieście Sejny idą kosztem
innych. Nie mam złych zamiarów, co do naszych jednostek kultury, kultura jest bardzo ważna.

Radny  Adam  Łabanowski –   jak  słyszymy  opinie  Dyrektorów,  które  nie  są
optymistyczne, proponuje odłożyć w czasie, by zobaczyć jak będzie z remontem Ośrodka
Kultury.   

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  zwróciła  się  z
pytaniem gdzie ma się znajdować budynek – otrzymała odpowiedź odnośnie lokalizacji. 

Radny Adam Łabanowski – poinformował, że Ośrodek Kultury ma mało sal i będzie
przeznaczony na inny cel i nie będzie mogła być tam biblioteka.

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  źle  się  stanie,  jeżeli
Państwo już w pierwszej uchwale bojkotujecie pomysł. 

Pan Krzysztof Dziemian – Dyrektor Ośrodka Kultury – przy projekcie tego budynku
nie podawałem biblioteki, ponieważ nie wiedziałem o tym. Miała być tam kameralną sale i
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sale prób. Ten budynek wg Straży Pożarnej dalej nie będzie spełniał przepisów. Ten I etap to
nie jest wszystko później II etap doprowadzi do tego, że będzie spełniał wszystkie normy i III
etap to będzie dobudowa budynku. Kadry merytoryczne w Ośrodku Kultury są skromne, co
roku wnioskuje o to, ale nie dostaliśmy środków. Termin oddania dokumentacji jest jesień i
można rozmawiać jeszcze i  można ta bibliotekę zmieścić.  Poinformował,  że jest  potrzeba
zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. Chyba to nie jest dobry moment by o takim
połączeniu rozmawiać. 

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – Burmistrz uważa, że to jest
dobry moment na takie połączenie, będę bronił tego, bo to jest oparte na faktach, realiach. Nie
chcę na tej sali demagogii. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  zwróciła  się  z
pytaniem czy był składany wniosek o zmianę studium w sprawie tej rozbudowy. 

Pani Anna Łukasik – kierownik – takie prace zostały podjęte w tym kierunku. 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – czy ta dokumentacja

była robiona ze środków własnych?
Pan Krzysztof Dziemian – Dyrektor Ośrodka Kultury – z pieniędzy z Ministerstwa

Kultury i Dziedzictwa Narodowego. 
Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  –  poinformowała,  że  za  część

dokumentacji zapłaciło miasto. To my zamówiliśmy tą dokumentację, dopiero jak Ośrodek
Kultury  otrzymało  dofinansowanie,  to  ta  dokumentację  przepisaliśmy  i  za  część
dokumentacji9 zapłaciło miasto. 

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  prosi  by  posługiwać
faktami,  miasto  zaryzykowało  i  zamówiło  dokumentacje,  później  otrzymaliśmy
dofinansowanie.  Przeprosił,  że  musi  opuścić  dalszą  część  posiedzenia,  ponieważ  ma
spotkanie. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  nie  jesteśmy
przeciwni, dzisiaj otrzymaliśmy wyjaśnienia odnośnie projektu uchwały. 

Radny  Marek  Zubrzyński –  nikt  nie  odbiera  prawa  Burmistrzowi  Miasta  łączenia
swoich jednostek, zanim pójdą pracę dalej potrzebna jest rozmowa. Czy jeżeli ona zostanie
przeniesiona to czy dalej będzie Bibliotek Powiatowa. Najpierw powinna być rozmowa by to
było dalej w takiej samej formie jak jest. 

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  nie  zgadzam  na
opisywanie rzeczywistości inaczej  niż ma to miejsce. Ta uchwała dopiero otwiera ścieżkę
proceduralną.  Przedstawił  sytuację  zadłużania  się.   Po  wypowiedzi  opuścił  dalszą  część
posiedzenia komisji. 

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – poinformowała,  że my płacimy
Liceum za wynajem pomieszczeń dla biblioteki. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 0, przeciw 3, wstrzymujących się 2.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury większością głosów
negatywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  połączenia  samorządowych
instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 1, przeciw 2, wstrzymujących 3.
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Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  większością
głosów  negatywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  połączenia
samorządowych instytucji  kultury – Biblioteki  Publicznej  w Sejnach i  Ośrodka Kultury w
Sejnach.

Do pkt 6. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Miasta Sejny na lata 2020-2025.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta - przedstawiła projekt uchwały w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025. 

Brak pytań i uwag do w/w projektu uchwały. 

W trakcie wypowiedzi wyszedł Radny Marek Zubrzyński. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025 wraz z autopoprawką.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025 wraz z autopoprawką.

Do pkt 7. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok. 

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta  – przedstawiła  i  omówiła projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok. Przedstawiła autopoprawkę
do projektu uchwały. 

W trakcie wypowiedzi wrócił Radny Marek Zubrzyński. 

Radny Stanisław Bulwin – kiedy będzie zakup domów modułowych? oraz zapytał się,
jakie jest przeznaczenie lokali przy ul. Piłsudskiego czy też ma to być na mieszkania?

9



Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – jeżeli zostaną przesunięte środki to
zostanie ogłoszony przetarg. 

Pani  Anna  Łukasik –  Kierownik  –  poinformowała  Radnych  o  lokalizacji  domów
modułowych,  przy  ul.  1  Maja.  Mieszkańcy  ul.  Słowackiego  otrzymali  pisma  w  celu
informacji.  Na  ul.  Piłsudskiego  zleciliśmy  wycenę  lokalów  użytkowych  w  pierzei  ul.
Piłsudskiego nie mamy planów by przekształcać na usługi mieszkaniowe.   

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020
rok wraz z autopoprawką.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020
rok wraz z autopoprawką.

Do pkt 9. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie Miasta Sejny”.

Pani Anna Łukasik – Kierownik – przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie
„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Sejny”. Przedstawiła, jakie
zapisy  wprowadzono  dodatkowo  do  projektu  uchwały  oraz  omówiła  autopoprawkę  do
projektu uchwały. 

W trakcie wyszła Pani Radna Jolanta Beata Bagińska. 
W trakcie wyszedł Radny Paweł Dzienisiewicz i po krótce wrócił. 

Radny Marek Zubrzyński – w rozdziale 3 § 6 p. 1 podpunkt 7 w sprawie pojemników
zgłosiłem wniosek by pojemniki były z różnego tworzywa. 

Pani Anna Kalinowska – inspektor – przedstawiła zapis w regulaminie, że dopuszcza
się też i inne pojemniki. 

Trwa dyskusja na temat pojemników do zbiórki odpadów. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 0.
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Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  „Regulaminu  utrzymania  czystości  i
porządku na terenie Miasta Sejny” wraz z autopoprawką.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  „Regulaminu  utrzymania  czystości  i
porządku na terenie Miasta Sejny” wraz z autopoprawką.

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury – wrócił do punktu 8 porządku posiedzenia. 

Do pkt 8. 

Radny  Pan  Bogusław  Sojko – Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji
Rady Miasta Sejny. Odczytał projekt uchwały Radnym.

Brak pytań i uwag do w/w projektu uchwały. 

W trakcie wyszedł Radny Adam Łabanowski. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 3, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych
komisji Rady Miasta Sejny.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych
komisji Rady Miasta Sejny.

Do pkt 10. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie
projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za
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gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli  nieruchomości,  na
których  zamieszkują  mieszkańcy,  oraz  na  których  nie  zamieszkują  bądź  częściowo
zamieszkują  mieszkańcy,  a  powstają  odpady  komunalne,  położonych  na  terenie  –Miasta
Sejny.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały  w
sprawie  określenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy,
oraz na których nie zamieszkują bądź częściowo zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady
komunalne, położonych na terenie –Miasta Sejny.

Brak pytań i uwag do w/w projektu uchwały. 

W trakcie wróciła Radna Jolanta Beata Bagińska oraz Radny Adam Łabanowski. 
W trakcie wyszedł Radny Józef Masianis. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości
opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli
nieruchomości,  na których zamieszkują mieszkańcy,  oraz na których nie zamieszkują bądź
częściowo zamieszkują  mieszkańcy,  a  powstają odpady komunalne,  położonych na terenie
–Miasta Sejny.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości
opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli
nieruchomości,  na których zamieszkują mieszkańcy,  oraz na których nie zamieszkują bądź
częściowo zamieszkują  mieszkańcy,  a  powstają odpady komunalne,  położonych na terenie
–Miasta Sejny.

Do pkt 11. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie
projektu uchwały  w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dla Miasta Sejny p.n.
„Program  polityki  zdrowotnej  w  zakresie  profilaktyki  zakażeń  wirusami  brodawczaka
ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny” na lata 2020 – 2023.

Pani Barbara Miszkiel – inspektor –  przedstawiła projekt uchwały  w sprawie przyjęcia
Programu polityki zdrowotnej dla Miasta Sejny p.n. „Program polityki zdrowotnej w zakresie
profilaktyki zakażeń wirusami brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny” na lata 2020
– 2023. Poinformowała,  że pierwszy program dotyczy szczepienia samych dziewczynek a
drugi program dotyczy szczepienia dziewczynek i chłopców.  
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W trakcie wrócił Radny Józef Masianis. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 2, przeciw 3, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury większością głosów
negatywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej
dla Miasta Sejny p.n. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami
brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny” na lata 2020 – 2023.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 0, przeciw 5, wstrzymujących 1.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  większością
głosów negatywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu polityki
zdrowotnej  dla  Miasta  Sejny  p.n.  „Program  polityki  zdrowotnej  w  zakresie  profilaktyki
zakażeń wirusami brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny” na lata 2020 – 2023.

Do pkt 12. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie
projektu uchwały  w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dla Miasta Sejny p.n.
„Program  polityki  zdrowotnej  w  zakresie  profilaktyki  zakażeń  wirusami  brodawczaka
ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny” na lata 2020 – 2023.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej
dla Miasta Sejny p.n. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami
brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny” na lata 2020 – 2023.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej
dla Miasta Sejny p.n. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami
brodawczaka ludzkiego (HPV) w Mieście Sejny” na lata 2020 – 2023.

Do pkt 13. 
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Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia, Sportu i Kultury  –  przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym zaopiniowanie
projektu uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Sejny na
lata 2020 – 2023 z perspektywą na lata 2024 - 2027”.

Pani Anna Łukasik – Kierownik – przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie
przyjęcia  „  Programu  Ochrony  Środowiska  dla  Miasta  Sejny  na  lata  2020  –  2023  z
perspektywą  na  lata  2024  -  2027”.  Jest  to  ramowy  program,  jakie  będą  podejmowane
działania. Poinformowała o dofinansowaniu o usuwaniu azbestu. 

Radny Marek Zubrzyński – jest to za bardzo obszerny materiał by w tak krótkim czasie się
zapoznać. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „  Programu  Ochrony
Środowiska dla Miasta Sejny na lata 2020 – 2023 z perspektywą na lata 2024 - 2027”.

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących 1.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „  Programu  Ochrony
Środowiska dla Miasta Sejny na lata 2020 – 2023 z perspektywą na lata 2024 - 2027”.

Do pkt 14. 

Radny Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest wolne
wnioski i oświadczenia. 

Nie zabrano głosu w w/w punkcie. 

Do pkt 15. 

Po  wyczerpaniu  tematów  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,
Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  –  Pan  Bogusław Sojko zamknął  wspólne  posiedzenie  Komisji
Stałych. 

Przewodniczący Komisji 
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              /-/  Bogusław Sojko
Protokołowała:
Karina Palewicz
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